
Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 

Képviselő-testülete 

 

Szám: ISU/771-46/2023. 

 

J e g y z ő k ö n y v  
 

Készült: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének nyílt üléséről. 

 

A Képviselő-testületi ülés helye: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat székhelyén, (3980 

Sátoraljaújhely, Kossuth Lajos tér 5.) a Városháza Dísztermében. 

 

A Képviselő-testületi ülés ideje: 2023. december 15. napján 8:00 órakor 

 

Jelen voltak:  Szamosvölgyi Péter polgármester    

Dankó Dénes alpolgármester 

Csernai Ferencné  

Kracson Norbert 

Lukács Tamás 

Palicz István  

Pasztorniczky István 

Róth József 

Sebes Péter  

Schweitzer Tamás 

Szőnyi István  

képviselők 

 

Távol volt:   Szabó János 

képviselő 

 

 

Tanácskozási joggal meghívottak: Dr. Hörcsik Richárd országgyűlési képviselő, Stumpf 

Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó, dr. Terdik Sándor jegyző, dr. Fazekas Márk Péter 

aljegyző. Tóthné dr. Galambos Andrea a Borsod-Abaúj-Zemplén Vármegyei Kormányhivatal 

Sátoraljaújhelyi Járási Hivatal vezetője, Kuczik Júlia a Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat 

elnöke, Szebényi Gáborné a Német Nemzetiségi Önkormányzat elnöke, Balogh Ernő a Roma 

Nemzetiségi Önkormányzat elnöke, Kababik Edina a Városvédő és Szépítő Egyesület elnöke. 

Bartus István Főépítész, Greskóné Tóth Erika osztályvezető, dr. Madák Tímea osztályvezető, 

Matisz István osztályvezető, Jánosi Attila osztályvezető, Seres Péter igazgató Zemplén 

Médiacentrum Közhasznú Nonprofit Kft. 

 

Tanácskozási joggal jelen voltak: Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó, dr. Terdik 

Sándor jegyző, dr. Fazekas Márk Péter aljegyző, Bartus István Főépítész, Greskóné Tóth 

Erika osztályvezető, dr. Madák Tímea osztályvezető, Matisz István osztályvezető, Jánosi 

Attila osztályvezető, Seres Péter igazgató Zemplén Médiacentrum Közhasznú Nonprofit Kft. 

 

Jegyzőkönyvvezető: Obráz Béláné 

 

Az ülés tervezett napirendi pontjait a jegyzőkönyvhöz csatolt meghívó tartalmazza. 
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Szamosvölgyi Péter polgármester: köszöntötte a képviselő-testület tagjait, a megjelenteket 

és az ülést megnyitotta. Sajnálattal közölte, hogy az elmúlt héten váratlanul elhunyt Révész 

Simon, egykori önkormányzati képviselő. Révész Simon tagja volt az első szabadon 

választott képviselő-testületnek is. Kérte a képviselő-testületet és a megjelenteket, hogy egy 

perc néma felállással adózzanak az elhunyt tiszteletére. 

 

Egy perc néma tiszteletadás következett. 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: megállapította, hogy a testület határozatképes, mert 12 

képviselőből 11 képviselő jelen van. Javasolta, hogy a beérkezett Interpelláció 7. napirendi 

pontként az Egyebek napirendi pont után kerüljön elmondásra, ezt követően a Kérdés 

következik 8. napirendi pontként. Hozzátette, hogy az Egyebek napirendi ponton belül kettő 

előterjesztést is meg kell tárgyalniuk, a Sátoraljaújhely Város Településrendezési Tervének 

felülvizsgálatával és a II. számú felnőtt háziorvosi körzettel kapcsolatban. Az 

előterjesztéseket a bizottságok megtárgyalták. Megkérdezte, hogy van-e valakinek egyéb 

javaslata a napirendeket illetően. 

 

Tekintettel arra, hogy további javaslat nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter polgármester 

javasolta az ülés módosított napirendjének elfogadását. 

 

S z a v a z á s :  a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 11 tagja, 11 igen szavazattal,  

– egyhangúlag – elfogadta az ülés módosított napirendjét az alábbiak szerint: 

 

Napirendi pontok: 

1. Előterjesztés az Abaúj-Zempléni Szilárdhulladék Gazdálkodási Önkormányzati 

Társulás közszolgáltatási tevékenységéről szóló tájékoztató elfogadására  

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

2. Előterjesztés a Zemplén Médiacentrum Közhasznú Nonprofit Kft. szakmai 

tevékenységéről és pénzügyi helyzetéről szóló tájékoztató elfogadására 

Előterjesztő: Seres Péter ügyvezető 

3. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzata 2024. évi belső ellenőrzési 

tervének és a 2024-2027 időszak stratégiai ellenőrzési tervének elfogadására 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

4. Előterjesztés a képviselő-testület 2024. évi I. félévi munkatervének elfogadására  

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

5. Előterjesztés a lejárt idejű határozatok végrehajtásáról szóló tájékoztató 

elfogadására 

Előterjesztők: Szamosvölgyi Péter polgármester és dr. Terdik Sándor jegyző 

6. Egyebek  

7. Interpelláció 

Előterjesztő: Schweitzer Tamás képviselő 

8. Kérdés 

Előterjesztő: Lukács Tamás képviselő 

 

Zárt ülésen: 

 

Előterjesztés Közművelődési Díj adományozására (szóban) 

Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester 

 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: átadta a szót Dankó Dénes alpolgármester részére.  
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Dankó Dénes alpolgármester: hagyománnyá vált, hogy a FIDESZ frakció nevében 

megajándékozzák a képviselő-testület tagjait, ezzel megköszönve éves munkájukat. 

 

Az ajándékok kiosztására került sor. 

 

Tájékoztató a két testületi ülés közötti időszak legfontosabb eseményeiről és a tett 

intézkedésekről (szóban) 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: 2023. november 24-én a Helyi Választási Bizottság 

tagjai letették az esküt a jövő évi választásokkal kapcsolatban. November 25-én az Árpád-házi 

Szent Margit Általános Iskola jótékonysági báljára került sor, ahol alpolgármester úrral együtt 

képviselte Sátoraljaújhely Város Önkormányzatát. November 27-én a Megyei Közgyűlés 

pénzügyi bizottsági ülésén vett részt, majd november 29-én a Tokaj Borvidék Fejlesztési 

Tanács kihelyezett ülést tartott a Városháza Dísztermében, ezt követően bemutatásra kerültek 

azon beruházások, amelyek a Fejlesztési Tanács által biztosított forrásból valósulnak meg. 

November 29-én a szociális kerekasztal egyeztetésére került sor, november 30-án Megyei 

Közgyűlés zajlott. Ugyanezen a napon a Mozgáskorlátozottak Sárospataki és Zemplén 

Térségi Egyesülete Karácsonyi Műsorát tekinthették meg a Kossuth Lajos Művelődési 

Központ pódiumtermében, ahol köszöntötte a megjelenteket. November 30-án a Szépbánya 

Egyesület szervezésében az Idősek Napján és az Adventváró programokon vett részt 

Rudabányácskán. December 1-jén Balogh Ferdinándnét köszöntötte 90. születésnapja 

alkalmából a Szent Anna Idősek Otthonában. December 2-án, Nagymihályban a 

Testvértelepülések Kupája labdarúgó tornára került sor, ahol Sátoraljaújhely csapata aljegyző 

úr vezetésével a második helyet szerezte meg. Ugyanezen a napon a Rákóczi Szövetség 

területi szervezeteinek képviselőivel találkozott a Rákóczi Táborban, ahol 140 középiskolai 

tanár volt jelen. Tájékoztatást adott részükre a város múltjáról, jelenéről és a tervezett jövőről. 

December 3-án az első Adventi Gyertya meggyújtása zajlott, december 5-én a Polgármester 

Ösztöndíja a Szent István Katolikus Technikum és Gimnázium diákja, Papp Nikolett részére 

és a Sátoraljaújhelyi Kossuth Lajos Technikum és Szakképző Iskola és Gimnázium diákja, 

Marosi Rebeka részére került átadásra. December 6-án sajtótájékoztató zajlott, majd 

ugyanezen a napon Sátoraljaújhely Város Önkormányzata Közmeghallgatást tartott, ahol a 

„Tiszta virágos Sátoraljaújhelyért” akció értékelésére és a „Tiszta utca” akció 

eredményhirdetésére került sor. December 7-én TOP pályázat záró rendezvényét tartották a 

Díszteremben, majd megbeszélésen vett rész a Rákóczi Szövetség munkatársaival. December 

8-án a Bokréta Művészeti Iskola gálaműsorán vett részt a Latabár Színházban, december 9-én 

Sátoraljaújhely Város Szlovák Nemzetiségi Önkormányzata Közmeghallgatására került sor, 

majd felelevenítették a régi adventi népszokásokat is. A Continental Dohányipari Zrt. 

megtartotta karácsonyi ünnepségét a Rákóczi Táborban, ahol szintén részt vett a város 

vezetésével. December 10–én a szokásos Mikulás futás került megrendezésre, ahol több mint 

80 gyermek versenyzett, majd a második Adventi Gyertya meggyújtása zajlott. December 12-

én Sátoraljaújhely Város Német Nemzetiségi Önkormányzata Közmeghallgatására került sor 

Károlyfalván. December 13-án Boller Istvánnét köszöntötte 90. születésnapja alkalmából a 

Köveshegyi Idősek Otthonában. December 14-én az intézményvezetők karácsonyi 

köszöntésére került sor a Díszteremben, majd a Zemplén a Magyarságért Alapítvány 

karácsonyi ünnepségén vett részt. Hozzátette, hogy december 14-én a Magyar 

Szervátültetettek Szövetsége részére ajándék került virtuálisan átadásra a Zemplén 

Kalandpark részéről, amely a jövő évben egy napon keresztül ingyenes élményelem 

használatban nyilvánul meg. Hozzátette továbbá, hogy a 70 éven felülieknek az ajándék 

utalvány osztása folyamatosan zajlik jelenleg. Vasárnap a harmadik Adventi Gyertya 

meggyújtására kerül sor, a negyedik Adventi Gyertya meggyújtása december 24-re esik, 

amikor már jelentős mértékben folynak a karácsonyi előkészületek, ezért karácsony víliáján 

igazgató asszonnyal – műsor hiányában – gyújtják meg a negyedik gyertyát.  
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1. Napirendi pont: Előterjesztés az Abaúj-Zempléni Szilárdhulladék Gazdálkodási 

Önkormányzati Társulás közszolgáltatási tevékenységéről szóló tájékoztató 

elfogadására 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyzőt, hogy van-e 

kiegészíteni valója a napirendi pont kapcsán. 

 

Szóbeli kiegészítés nem történt.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Kracson Norbert és Sebes Péter képviselőket, hogy 

ismertessék az Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság, valamint az Ügyrendi, 

Nemzetiségi és Városüzemeltetési Bizottság döntését. 

 

Kracsony Norbert képviselő: ismertette az Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság 

döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 4 igen szavazattal, egyhangúlag 

elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Sebes Péter képviselő: ismertette az Ügyrendi, Nemzetiségi és Városüzemeltetési Bizottság 

döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 10 igen szavazattal, egyhangúlag 

elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára 

 

Kérdések következtek.  

 

Pasztorniczky István képviselő: megkérdezte, hogy hol tekinthetőek meg a Társulás 

előterjesztései, jegyzőkönyvei, valamint kezdeményezésre került-e az Abaúj-Zempléni 

Szilárdhulladék Gazdálkodási Önkormányzati Társulás megszüntetése. Megkérdezte továbbá, 

hogy az előterjesztés mellékletét képező, a Társulás döntéseiről szóló táblázatban a dátumok 

felett az „elnöki döntés dátuma” azt jelenti-e, hogy a Társulás elnöke egymagában hozta a 

döntéseket. 

 

Dankó Dénes alpolgármester: az előterjesztések a Sárospataki Polgármesteri Hivatal 

titkárságán érhetőek el. Az elnöki tisztséget Aros János polgármester úr tölti be, a 

munkaszervezeti részt jegyző asszony látja el. A Társulásban Sátoraljaújhely Város 

Önkormányzatát saját maga képviseli, a részére megküldött előterjesztéseket átküldheti 

képviselő úr részére. Van olyan eset, amikor az elnök egymaga dönt, azonban a döntések 

többsége online szavazással kerül meghozatalra. A Társulás egy ideig még működni fog. 

Hozzátette, hogy a tegnapi nap zajlott a Társulás utolsó ülése és egyben a Zempléni ZHK 

Nonprofit Kft taggyűlése is. 2023. július 1-jével új hulladékgazdálkodási rendszer lépett életbe, 

melyben a magyarországi települési hulladék begyűjtését, kezelését és számlázását a MOHU 

MOL Hulladékgazdálkodási Zrt. végzi, az önkormányzatok feladatköréből pedig kikerült a 

hulladékgazdálkodás. A Zempléni ZHK Nonprofit Kft. – 100%-ban önkormányzati tulajdonú –, 

mint koncesszori alvállalkozó, valamint régiókoordinátori közreműködő látja el a hozzá tartozó 

településeken a hulladékgazdálkodási közszolgáltatási feladatokat. A zöldhulladék elszállításának 

ideje változik az éves tapasztalatok és az enyhe időjárás következtében, ezért március 15-től 

kezdődően december 15-ig kerül rá sor. Az első zöldhulladék szállításnál hat darab zsákot fognak 

adni ingyenesen, amennyiben évközben több zsákra van szükség, 70,- forintos bruttó egységáron, 

a ZHK elektronikus felületén ezt jelezni szükséges, majd a díjbekérő kiegyenlítése után eljuttatják 

a plusz zsákokat a címzettnek. Hozzátette, hogy január 1-től kellett volna beüzemelni a bevásárló 

központoknál már elhelyezett betétdíjas, visszaváltós rendszert, ugyanakkor a MOHU MOL Zrt-

nek még meg kell szerveznie a visszaváltott egységek szállítását a feldolgozásig. A boltoknál lévő 
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rendszer beüzemelése 2024. július 1-vel várható. Megjegyezte, hogy a visszaváltott palackok ára 

beépítésre kerül a termékek árába.  

 

Vélemények következtek.  

 

Pasztorniczky István képviselő: kereste Sárospatak város honlapján, de nem találta a 

Társuláshoz tartozó anyagokat. Megköszöni, ha átküldik részére az előterjesztéseket, 

jegyzőkönyveket. Feleslegesnek tartotta a Társulás további fenntartását, melynek van 

szervezete, költségvetése, költségei. Javasolta, hogy az idei évi költségvetés zárszámadásakor 

kezdeményezzék a Társulás megszüntetését.  

 

Dankó Dénes alpolgármester: összetett a feladat, megvárná, hogy mi lesz a menete a 

hulladékgazdálkodás szervezésének. Valóban kikerült az önkormányzat feladatai közül a 

hulladékgazdálkodás. Az ide vonatkozó önkormányzati rendelet e tárgyban megszüntetésre 

került. Számos esetben van még fenntartási kötelezettség pályázatok okán. 

 

Pasztorniczky István képviselő: hatásvizsgálatnak kell megelőznie a megszüntetést. 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzata, mint legnagyobb tulajdonos kezdeményezhetné annak 

vizsgálatát, hogy milyen előnnyel vagy hátránnyal jár a Társulás és a BMH Nonprofit Kft. 

megszüntetése.  

 

Dankó Dénes alpolgármester: akiknek a feladata, időben előkészítik a megszüntetést és az 

ehhez kapcsolódó eseményeket.    

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter 

polgármester elfogadásra javasolta az Abaúj-Zempléni Szilárdhulladék Gazdálkodási 

Önkormányzati Társulás közszolgáltatási tevékenységéről szóló tájékoztatót az 

előterjesztésben foglaltak szerint. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 11 tagja, 10 igen és 1 nem 

szavazattal, az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

202/2023. (XII.15.) határozata  

az Abaúj-Zempléni Szilárdhulladék Gazdálkodási Önkormányzati Társulás 

közszolgáltatási tevékenységéről szóló tájékoztató elfogadásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a 

hulladékgazdálkodási közszolgáltatási tevékenységről szóló tájékoztatót az előterjesztésben 

foglaltak szerint elfogadja. 

 

 

2. Napirendi pont: Előterjesztés a Zemplén Médiacentrum Közhasznú Nonprofit Kft. 

szakmai tevékenységéről és pénzügyi helyzetéről szóló tájékoztató elfogadására 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte Seres Péter ügyvezető urat, hogy van-e 

kiegészíteni valója a napirendi pont kapcsán. 

 

Szóbeli kiegészítés nem történt.  
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Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Szőnyi István és Lukács Tamás képviselőket, hogy 

ismertessék a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság, valamint a 

Pénzügyi Bizottság döntését. 

 

Szőnyi István képviselő: ismertette a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési 

Bizottság döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Lukács Tamás képviselő: ismertette a Pénzügyi Bizottság döntését, mely szerint a bizottság 

megtárgyalta, és 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Kérdések következtek.  

 

Pasztorniczky István képviselő: megkérdezte, hogy miért nem kerülnek feltöltésre a 

képviselő-testületi ülések a Zemplén Televízió YouTube csatornájára. 

 

Seres Péter ügyvezető: technikai problémába ütközik a feltöltés, mert a képviselő-testületi 

ülés anyaga elmentve nagy terjedelmű. Az ülés a napján van adásba, majd másnap ismétlésre 

kerül, így megnézhető többször is.  

 

Vélemények következtek.  

 

Pasztorniczky István képviselő: úgy gondolta, hogy ha a sárospataki Hegyalja TV meg tudja 

oldani, vagy magánszemély, akkor a Zemplén TV is.  

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter 

polgármester elfogadásra javasolta a Zemplén Médiacentrum Közhasznú Nonprofit Kft. 

szakmai tevékenységéről és pénzügyi helyzetéről szóló, 2023. január 1. napjától 2023. 

november 30. napjáig terjedő időszakra vonatkozó tájékoztatót az előterjesztésben foglaltak 

szerint. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 11 tagja, 9 igen, 1 nem szavazattal, 1 

tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

203/2023. (XII.15.) határozata  

a Zemplén Médiacentrum Közhasznú Nonprofit Kft. szakmai tevékenységéről és 

pénzügyi helyzetéről szóló tájékoztató elfogadásáról  
 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Zemplén 

Médiacentrum Közhasznú Nonprofit Kft. szakmai tevékenységéről és pénzügyi helyzetéről 

szóló 2023. január 1. napjától 2023. november 30. napjáig terjedő időszakra vonatkozó 

tájékoztatót az előterjesztésben foglaltak szerint elfogadja. 

 

 

3. Napirendi pont: Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzata 2024. évi belső 

ellenőrzési tervének és a 2024-2027 időszak stratégiai ellenőrzési tervének 

elfogadására 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyzőt, hogy van-e 

kiegészíteni valója a napirendi pont kapcsán. 
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dr. Terdik Sándor jegyző: a belső ellenőr 15 szervezet belső ellenőrzését látja el. A 2024 évi 

terv, 9 szervezetnél történő 13 ellenőrzést jelent. A soron kívüli ellenőrzés lehetőségének 

biztosításához 12 nap tartalékkeret került meghatározásra az elmúlt évek tapasztalatai alapján. 

A belső ellenőr a Polgármesteri Hivatalban végzi munkáját, minden szervezethez igyekszik 

egy-, kétévente eljutni. Az Állami Számvevőszék felé állandó az intézményi 

gyermekétkeztetés és a közbeszerzések ellenőrzése, valamint 2024-ben kötelező elemként a 

választásokhoz biztosított támogatások felhasználásának ellenőrzése.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Lukács Tamás képviselőt, hogy ismertesse a Pénzügyi 

Bizottság döntését. 

 

Lukács Tamás képviselő: ismertette a Pénzügyi Bizottság döntését, mely szerint a bizottság 

megtárgyalta, és 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja az előterjesztést a 

képviselő-testület számára. 

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter polgármester 

elfogadásra javasolta Sátoraljaújhely Város Önkormányzata 2024. évi belső ellenőrzési tervét 

és a 2024-2027 időszak stratégiai ellenőrzési tervét a határozat mellékletei szerint. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 11 tagja, 11 igen szavazattal, - 

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

204/2023. (XII.15.) határozata  

Sátoraljaújhely Város Önkormányzata Sátoraljaújhely Város Önkormányzata 2024. évi 

belső ellenőrzési tervének és a 2024-2027 időszak stratégiai ellenőrzési tervének 

elfogadásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy Sátoraljaújhely 

Város Önkormányzata Sátoraljaújhely Város Önkormányzata 2024. évi belső ellenőrzési 

tervét és a 2024-2027 időszak stratégiai ellenőrzési tervét a határozat mellékletei szerint 

elfogadja. 

 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv 1. mellékletét képezi.  

 

 

4. Napirendi pont: Előterjesztés a képviselő-testület 2024. évi I. félévi munkatervének 

elfogadására 

 

Szóbeli kiegészítés nem történt.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Sebes Péter képviselőt, hogy ismertesse az Ügyrendi, 

Nemzetiségi és Városüzemeltetési Bizottság döntését. 

 

Sebes Péter képviselő: ismertette az Ügyrendi, Nemzetiségi és Városüzemeltetési Bizottság 

döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 10 igen szavazattal, egyhangúlag 

elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára azzal a kiegészítéssel, hogy 

március hónapra kerüljön felvételre, hogy a Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és 

Közművelődési Bizottság átruházott hatáskörében lévő, Civil Szervezetek részére történő 

pályázat benyújtására 2024 márciusában legyen lehetőség.  
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Szamosvölgyi Péter polgármester: támogatta a javaslatot.  

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter polgármester 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testület 2024. évi I. félévi munkatervét azzal, hogy a 

Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság átruházott hatáskörében lévő 

Civil Szervezetek részére történő pályázat benyújtására 2024 márciusában legyen lehetőség.  

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 11 tagja, 11 igen szavazattal, - 

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

205/2023. (XII.15.) határozata  

a Képviselő-testület 2024. évi I. félévi munkatervének elfogadásáról  
 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a 2024. évi I. 

félévi munkatervét a határozat mellékletében foglaltak szerint elfogadja azzal, hogy a 

Nevelési-Ifjúsági, Civil-Sportügyi és Közművelődési Bizottság átruházott hatáskörében lévő 

Civil Szervezetek részére történő pályázat benyújtására 2024 márciusában legyen lehetőség. 

 

Felhívja a jegyzőt, hogy az érintett előterjesztőket levélben tájékoztassa az egyes napirendi 

pont címéről és az előterjesztések leadási határidejéről. 

 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv 2. mellékletét képezi.  

 

 

5. Napirendi pont: Előterjesztés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló 

tájékoztató elfogadására 

 

Tekintettel arra, hogy szóbeli kiegészítés, kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi 

Péter polgármester elfogadásra javasolta a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

szóló tájékoztatót az előterjesztésben foglaltak szerint. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 11 tagja, 11 igen szavazattal, - 

egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

206/2023. (XII.15.) határozata  

a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló tájékoztató elfogadásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról szóló tájékoztatót az előterjesztésben foglaltak szerint 

elfogadja. 

 

 

 

6. Napirendi pont: Egyebek  

 

 Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Településrendezési tervének felülvizsgálata 

véleményezési szakaszának lezárására és a záró szakmai véleményezési szakasz 

megindítására 
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Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte Bartus István Főépítész urat, hogy van-e 

kiegészíteni valója az előterjesztést illetően. 

 

Bartus István Főépítész: Sátoraljaújhely Város Településrendezési Tervének módosítása 

kapcsán újabb mérföldkőhöz érkeztek, amely a szakmai véleményezési szakasz lezárása, és a 

záró főépítészi, szakmai véleményezés megindítása. A Településrendezési Terv elfogadására 

későbbi képviselő-testületi ülésen kerül sor. Kérte a képviselő-testületet, hogy támogassa a 

folyamat elindítását és a véleményezési szakasz lezárását.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Palicz István képviselőt, hogy ismertesse a Gazdasági, 

Városfejlesztési és Vagyongazdálkodási Bizottság döntését. 

 

Palicz István képviselő: ismertette a Gazdasági, Városfejlesztési és Vagyongazdálkodási 

Bizottság döntését, mely szerint a bizottság megtárgyalta, és 5 igen szavazattal, egyhangúlag 

elfogadásra javasolja az előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Kérdések következtek.  

 

Pasztorniczky István képviselő: megkérdezte, hogy megfelelőnek értékeli-e a polgármester, 

vagy az előterjesztő a partneri egyeztetést, amikor a záró véleményezési dokumentációval 

kapcsolatban egyetlen egy vélemény sem érkezett be. Partnernek tekinti-e az önkormányzat a 

lakosságot. Megkérdezte továbbá, hogy az önkormányzat szándékosan ápolni kívánja-e a 20. 

század önkényuralmi politikai rendszer emlékét ebben a szabályozási tervben. Harmadrészt, 

azok a közterületek, amelyek elnevezésre kerültek, miért nincsenek átvezetve a térképeken. 

Megkérdezte, hogy mennyit fizet az önkormányzat a dokumentumokért, tervekért.  

 

Bartus István Főépítész: a partnerségi egyeztetés nem a záró szakmai véleményezési szakasz 

része, hanem külön eljárás keretében történik. Utóbbi bizottsági hatáskörben kerül lezárásra. 

A partnerségi egyeztetés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

rendeletében foglalt szabályok szerint történt, arról tájékoztató lett kifüggesztve a hivatal 

hirdetőtáblájára, valamint meghirdetésre került a Zemplén Televízióban, továbbá lakossági 

fórum volt szervezve. A lakosság megfelelően került tájékoztatásra. Megjegyezte, hogy a 

nyitó eljárásnál volt lakossági észrevétel, amely átvezetésre került a tervben. A rendezési terv 

módosításának alapdokumentumait a Lechner Tudásközpont Nonprofit Kft. küldi meg, a 

földhivatali térképek, nyilvántartások, a feliratok, elnevezések szerepelnek rajta. Ezek a 

hatályos földhivatali nyilvántartásban lévő megnevezések. Szerződést 2017-ben kötött az 

önkormányzat ezekre a tervekre. Amennyiben képviselő úr érdeklődik, keresse meg, és 

személyesen megmutatja a szerződést és a benne szereplő összeget is.  

 

Vélemények következtek.  

 

Pasztorniczky István képviselő: nemcsak ő, hanem a lakosság is érdeklődik, hogy mennyit 

fizet az önkormányzat a dokumentumokért, tervekért. Nem sokan jönnek megnézni a 

Polgármesteri Hivatal hirdetőtábláját, kevesen nézik a Zemplén Televízió képújságát. 

Megdöbbenve tapasztalta, hogy a sokkal korábban átnevezett utcák még mindig a régi 

nevükön szerepelnek a tervekben, és nem kerültek a földhivatalban átvezetésre.   

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: a rendezési terv a törvényi előírásoknak megfelelően lett 

meghirdetve. Általában nem érinti a városban élőket, az ingatlanjaikat, ahol élnek, ezért 

tapasztalható a közömbösség. Ez nemcsak Sátoraljaújhelyre igaz, hanem az ország többi 

településére is. Fontos téma, mert a város jövőjét, méreteit, lehetőségeit, a különböző szakmai 

területeinek a felsorolását és elhelyezkedését térképi viszonyok között határozza meg. Hol 



10 

 

van mezőgazdasági, kül- vagy belterületi rész. Hosszú, évek óta tartó folyamat. Amennyiben 

mulasztásban van valamelyik szervezet, kérte képviselő urat, hogy írásban vagy személyesen 

forduljon az illetékes szervhez.  

 

Pasztorniczky István képviselő: amikor felvet problémákat, esetleg vállal benne 

közreműködést, nem azt jelenti, hogy az ő feladata, nem kap érte díjazást. Vannak a 

Hivatalnak munkatársai, akik megoldhatták volna a problémákat.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: korábban több vállalása volt képviselő úrnak. Az 

önkormányzat várta, hogy elkészítse azokat.  

 

Dankó Dénes alpolgármester: adminisztratív kérdés. Remélte, hogy senki nem nézi meg a 

lakcímkártyáját, hogy megfelelő elnevezésű utcában lakik-e. A Belügyminisztérium 

nyilvántartásában és a lakcímnyilvántartásban átvezetésre kerültek a módosítások, az új 

elnevezések. Megköszönte munkatársainak a rendezési terv kapcsán végzett munkájukat.  

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter 

polgármester elfogadásra javasolta Sátoraljaújhely Város Településrendezési Tervének 

felülvizsgálata véleményezési szakaszának lezárására és a záró szakmai véleményezési 

szakasz megindítására vonatkozó előterjesztést. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 11 tagja, 10 igen és 1 nem 

szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

207/2023. (XII.15.) határozata  

Sátoraljaújhely Város Településrendezési tervének felülvizsgálata véleményezési 

szakaszának lezárásáról és a záró szakmai véleményezési szakasz megindításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete a településfejlesztési koncepcióról, 

az integrált településfejlesztési stratégiáról és a településrendezési eszközökről, valamint 

egyes települési sajátos jogintézményekről szóló 314/2012. (XI.8.) Kormányrendelet 39. §-a 

szerint eljárva döntött arról, hogy a Sátoraljaújhely Város Településrendezési tervének 

felülvizsgálata kapcsán érkezett, jogszabályon alapuló véleményeket elfogadja, melynek 

megfelelően az előterjesztés mellékletét képező, szakmai véleményezési dokumentációt 

véglegesíti, ezzel a véleményezési eljárást lezárja, továbbá felkéri a polgármestert a záró 

szakmai véleményezési eljárás megindítására. 
 

Felelős: a polgármester 

 

 Előterjesztés a II. számú felnőtt háziorvosi körzet területi ellátási kötelezettséggel 

történő feladatellátási szerződés módosítására 

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyzőt, hogy van-e 

kiegészíteni valója az előterjesztést illetően. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: az ülés előtt kiosztásra került az előterjesztés. Dr. Molnár Erika 

Emese háziorvos, a II. számú felnőtt háziorvosi körzet ellátásával kapcsolatban kérelemmel 

fordult az önkormányzathoz. Kérte, hogy módosuljon a feladatellátási szerződés, 

székhelyváltozás és asszisztens személyi változás miatt. A Sárospatak, Perényi u. 8. szám 
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alatt lévő székhelyét a Sátoraljaújhely, Mártírok útja 14. szám alá helyezi át, valamint 

asszisztensének személye is megváltozik.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester kérte Csernai Ferencné képviselőt, hogy ismertesse a 

Szociális és Egészségügyi Bizottság döntését. 

 

Csernai Ferencné képviselő: ismertette a Szociális és Egészségügyi Bizottság döntését, mely 

szerint a bizottság megtárgyalta, és 5 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja az 

előterjesztést a képviselő-testület számára. 

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Szamosvölgyi Péter polgármester 

elfogadásra javasolta a II. számú felnőtt háziorvosi körzet területi ellátási kötelezettséggel 

történő feladatellátási szerződés módosítására vonatkozó előterjesztést a határozat 

mellékletében foglaltak szerint. 

 

Szavazás: a képviselő-testület szavazáskor jelen lévő 11 tagja, 11 igen szavazattal – 

egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

208/2023. (XII.15.) határozata  

a II. számú felnőtt háziorvosi körzet területi ellátási kötelezettséggel történő 

feladatellátási szerződés módosításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy Magyarország 

helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13.§ (1) bekezdés 4. pontjában, 

az egészségügyi alapellátásról szóló 2015. évi CXXIII. törvény 5.§ (1) bekezdés a) pontjában, 

az önálló orvosi tevékenységről szóló 2000. évi II. törvényben, továbbá az egészségügyi 

szolgáltatások Egészségügyi Alapból történő finanszírozásának részletes szabályairól szóló 

43/1999. (III.3.) Kormányrendeletben, a háziorvosi, házi gyermekorvosi és fogorvosi 

tevékenységről szóló 4/2000. (II.25.) EÜM rendeletben foglaltakra figyelemmel, a II. számú 

felnőtt háziorvosi körzet területi ellátási kötelezettséggel történő ellátására a SI-MOL-MED 

Kft. (székhely: 3950, Sárospatak, Perényi utca 8., adószám: 26269681-1-05, cégjegyzékszám: 

05-09-030644) képviseletében eljáró Dr. Molnár Erika Emese háziorvossal kötött szerződést a 

határozat melléklete szerint módosítja. 

 

Felhatalmazta a polgármestert a szerződésmódosítás aláírására. 

 

Felkérte a jegyzőt, hogy a szerződésmódosítás kapcsán a szükséges intézkedések tegye meg.  

 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv 3. mellékletét képezi.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: megkérdezte képviselő társait, hogy van-e egyéb 

kérdésük vagy véleményük.  

 

Schweitzer Tamás képviselő: amikor önkormányzati tanácsadó asszony közösségi oldalán 

tájékoztatásként leírta, hogy minden rendben van a Kalandparkban, elindult a hóágyúzás. 

Azon az éjszakán, műszaki meghibásodás miatt több százezer liter víz folyt el a hegyen. 

Megkérdezte, hogy polgármester úr mikor szerzett erről tudomást, valamint az ott 

dolgozóknak milyenek a munkakörülményeik, megfelelő-e a fűtés az épületekben.  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: polgármesterként mindenről van tudomása, azonban az 

intézményeknek nagyfokú önállósága és intézkedési szabadsága van. A korábban beszerzett 
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fának kevés a fűtőértéke, tönkreteszi a kazánt. Az előző vezetés alatt, vállalkozó felajánlása 

után a beszerzett fa cseréje nem történt meg, az erdészettel felvették a kapcsolatot, a probléma 

megoldható. Az éjszakai műszak megfelelően végezte munkáját, tudomása szerint nincs 

jelzőrendszer a szivattyúházban a tározónál. A probléma vizuális megtekintés után észlelhető. 

 

Kracson Norbert képviselő: a VI. számú választókörzetet tájékoztatta, mely szerint 

december 21-ig a Borsi utcán a közvilágítás megoldódik, közös költség vállalásával két 

köztéri lámpa felszerelésével. A Károlyi lakótelep csapadékvíz fejlesztése jövő év tavasszal 

elindulhat, közbeszerzés előkészítése folyamatban van. Hat elemből áll a kivitelezés, kiépül 

csatlakozó, és szivattyú akna, továbbá megépítésre került egy tározó medence, és az ezeket 

összekötő csatorna. A meglévő csapadékvíz-csatorna és a zsilipáteresztő a Ronyva 

partoldalában felújításra és tisztításra kerül. Hozzátette, hogy a hatodik elem a vízelnyelő 

rácsok cseréje, amely nemcsak a lakótelepet érinti, hanem a városban több helyén is megújul. 

Békés, Boldog és áldott karácsonyt, valamint boldog új évet kívánt.  

 

 

7. Interpelláció  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: Schweitzer Tamás képviselő interpellációt nyújtott be 

részére. Tájékoztatta képviselő urat, hogy a szabályoknak megfelelően lehetősége van az 

interpellációt szóban előadni.  

 

Schweitzer Tamás képviselő: a november 23-i képviselő-testületi ülésen Sebes Péter 

képviselő tolmácsolásában az általa feltett méltatlan kérdésre méltatlan válaszában verbális 

kommunikációs, valamint öltözködési és kozmetikai tanácsokat kapott polgármester úrtól, 

érdemi válasz helyett. Úgy gondolta, hogy elég jól eligazodott eddig ezeken a területeken, de 

az ízlések különbözőek. Mindig nyitott volt a tanulásra, mérnökként és pedagógusként is, és 

jelenleg 60 évesen egyetemi hallgatóként is, hisz mindig élt egy tanító bácsi, aki eligazít 

bennünket az élet bölcsességei között. A jó pap is holtig tanul. Kíváncsian várta, hogy 

megossza ismereteit arról, miszerint Andrássy, Kossuth, Orbán Kálmán, vagy a tanácselnökök 

idején, milyen ruha vagy ékszer, hajviselet volt érvényben a szenátorok részére a 

megyeházán, a polgármesteri hivatalban, az önkormányzat testületi és bizottsági ülésein. 

Megkérdezte, hogy igazodási pontként polgármester úr tervezi-e ezzel kapcsolatban az 

SZMSZ módosítását, netán öltözködési kódex bevezetését. Ha igen, előírás lesz-e télen, 

nyáron az öltöny és a fehér gallér, netán a cilinder, az atilla, vagy a kacagány és a tarsoly. Az 

angol frizura lesz az előírás, vagy szabadon választhatnak a kopaszra nyírt tarkó, nyírt tarkó 

vagy az állig érő haj, netán a csurka és a konty között. Lehetséges marad-e a szakáll viselése, 

vagy csak a bajusz megengedett, annak hossza lesz-e szabályozva, illetve lehet-e majd 

pödörni. A hölgyeknek a szoknya lesz a kötelező, vagy viselhetnek nadrágot a kosztüm 

kabáthoz, és mely testrészük maradhat szabadon a kánikulában az arcukon kívül. Csak a 

képviselő urakra és hölgyekre nézve lesz-e kötelező, és az önkormányzati tanácsadó továbbra 

is járhat nyáron a hivatali pozíciója és a Kalandpark-béli beosztása között a több száz turista 

szeme láttára, passzos, itt-ott felvágott sortban, papucsban, vagy számára is az állig 

begombolt és térdet takaró kiskosztüm lesz előírva. A tervezett öltözködési kódex 

végrehajtását az önkormányzat saját költségvetéséből fogja finanszírozni, vagy kapnak a 

képviselők költségtérítést ennek fedezésére. Hozzátette, hogy amennyiben nem tervez 

polgármester úr ilyet, akkor véleményét kizárólag egyéni szubjektumként tudja értelmezni,, 

mint ilyet kérte, hogy tartsa meg magánnak vagy a Díszterem falain kívül.   

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: képviselő úr nagyjából a feltett kérdésekre tudja a 

választ, amelyekre nem tudja a választ, azt megkaphatta volna, ha részt vesz azon a 

konferencián, amely Andrássy Gyuláról és koráról szólt. Volt előadás, amely a női és férfi 
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viseletekre vonatkozott, ami napjainkban is szimpatikus lenne. Egy képviselőnek példát kell 

mutatnia, főleg, ha pedagógus és tánctanár. A példamutatása hiányos.  

 

Schweitzer Tamás képviselő: költői kérdést tett fel, mely szerint a kívülállónak mi a 

véleménye a józanészről és az intelligenciáról. A szeretet és összefogás jegyében elfogadta a 

választ.   

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: képviselő úr elfogadta a választ, ebben az esetben nem 

szükséges szavazásra bocsátani.  

 

 

8. Kérdés  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: Lukács Tamás képviselő kérdést nyújtott be hozzá. A 

szabályoknak megfelelően lehetősége van a kérdést szóban előadni.  

 

Lukács Tamás képviselő: meggondolja-e polgármester úr, hogy amilyen gyorsan lehet, 

szükség van-e helyi szabályozásra, mely Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-

testületi ülésének méltóságát védi, az ott tartózkodók viselkedését, megjelenését szabályozza, 

az erkölcsi és az illem témakörében, amely a 762 éves város történelméhez hűen illeszkedik. 

Egyet ért-e azzal a mondattal, amely dr. Sille István: Illem, etikett, protokoll című könyvében 

szerepel, mely szerint „a hivatalos öltözet fontos eleme az, hogy öltözködésemmel 

megtisztelem partneremet, ahogy minden más társadalmi rendezvényen is. Az elvárt normák 

teljesítése nem lehet megterhelő.”  

 

Szamosvölgyi Péter polgármester: nem tervez szabályozást, úgy tudja, hogy a Fővárosnak 

van hasonló. Aki bizalmat kap a választásokon többedik alkalommal, azzal hálálja meg, hogy 

példát mutat stílusában, viselkedésében, ruházatában, akár nyáron is. Előírni nem lehet, hogy 

ki, mikor, hogy öltözzön. Szerinte intelligens emberek között ez nem kérdés. Konzervatív, 

családban gondolkodó és élő embernek tartja magát, a nemzeti értékek mellett kötelezte el 

magát. Megköszönte a képviselő-testület 2023 évben végzett munkáját, hogy időben 

elkészültek az előterjesztések a hivatal dolgozói által, továbbá a Zemplén Televízió munkáját 

a közvetítések terén, és megköszönte a televíziónézőknek, hogy figyelemmel kísérik az 

önkormányzat munkáját. Áldott karácsonyt és boldog új évet kívánt.  

 

 

Tekintettel arra, hogy további észrevétel, kérdés, javaslat nem hangzott el, Szamosvölgyi 

Péter polgármester megköszönte a képviselő-testület munkáját, és a nyílt ülést 9 óra 19 

perckor berekesztette, majd a képviselő-testület zárt ülésen folytatta munkáját. 

 

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 
dr. Terdik Sándor sk. 

jegyző 
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